
Vergadering Stadsdeelcommissie Zuid

Datum Tijd 28 juni 2022 19.30 uur 

Locatie De Zuidsprong (Alles-in-één-school), Het Lang 78, Enschede

Voorzitter Rienke Hofman

Secretaris Dogan Kosar

Deelnemers 
vergadering

M. Jajan (VVD), C. Dogan (EA), H. Busschers (PVV), M. van Lagen (CDA), V. 
Schrauwen (BBE), C. Woltjer (SP), H. de Roode (CU), L. Wissink (VOLT), A. Kano 
Tarah (GL), K. Collins (PvvD), M. Baas (D66), N. Teke Bozkurt (PvdA)

Afwezig M. Sumer (CDA), M. Brejaart (FvD)

1. Opening en mededelingen

Aftrap: kennismaking met nieuwe voorzitter (R. Hofman) en stadsdeelwethouder (M. Teutelink). 

Door een korte presentatie wordt de commissie geïnformeerd over de Alles-in-één-school en Het 
Lang. Wat maakt deze school en deze wijk bijzonder en waarom zitten ze juist hier? Wat is de huidige 
aanpak en welke ontwikkelkansen richting de toekomst wordt er waargenomen? 

Agenda is vastgesteld 

Verslag is vastgesteld 

2. Vragen van de commissie

Er zijn geen rondvragen ingediend. 

3. Aandachtspunten en toezeggingen 

Updates zijn toegevoegd aan aandachtspunten en toezeggingenlijst. 

4. Korte mededelingen

Situatie Vlierstraat
In de afgelopen weken zijn er een aantal incidenten aan de Vlierstraat geweest. Politie, Domijn en 
gemeente werken momenteel samen om nieuwe incidenten waar mogelijk te voorkomen door o.a. 
extra aanwezig te zijn in de buurt en controle uit te voeren op vergunningen en het naleven van 
huurvoorschriften.

WKC Zuid (inhuizen bibliotheek)



• De gesprekken (nieuwbouw bieb en afronden fase 4 van het winkelcentrum Zuid) tussen DC 
Vastgoed, Bibliotheek en gemeente nog zijn nog gaande. 

• Op 23 juni jl. heeft Wesselerbrink BV (onderdeel van DC Vastgoed BV) een brief ontvangen 
van zowel de Bibliotheek als de gemeente Enschede.

• In beide brieven wordt aangegeven (en onderbouwd) dat Wesselerbrink BV wordt gehouden 
aan de afgesloten overeenkomsten aangaande de uitvoerig van fase 4 van het winkelcentrum 
Zuid en de verhuizing van de bibliotheek naar een nieuw te bouwen pand direct gelegen naast 
het winkelcentrum Zuid in fase 4.

• We zijn nu in afwachting van de reactie van Wesselerbrink BV

Update overlastgroepen Jeugd Stroinkslanden
Tijdens stadsdeelcommissie Zuid op 17 mei is jeugdoverlast Stroinkslanden besproken. Twee 
groepen (Veldhoflanden en bij het Smiley Stroinkslanden) zorgden voor de nodige overlast. Inmiddels 
is de overlast nagenoeg opgelost:

• Groep Smiley Stroinkslanden: Jongerenwerk, Politie, stadsdeelbeheer en SDMZ hebben 
meerdere gesprekken met deze jongeren gevoerd. Complimenten voor de jongeren: 
afvaloverlast is tot minimaal gereduceerd en er is niets vernield de afgelopen weken. 

• Stadsdeelbeheer leegt de afvalbakken dagelijks, zo mogelijk komt er een blikvanger (op 
verzoek van de jongeren) en samen met de jongeren wordt gekeken naar een eigen hangplek 
voor de toekomst bij het Smiley. 

• Groep Vastertlanden (woonzorg NL): er zijn huisbezoeken afgelegd en school is bezocht en 
heeft een groepsgesprek met leerlingen en politie plaatsgevonden. De overlast is na het 
incident nihil. 

• Zowel vanuit repressie als preventie blijven we de locaties en jeugdigen strak monitoren.

Drempel Beekwoude
De vakafdeling heeft contact met de inspreker er op 23 juni heeft een gesprek plaatsgevonden op 
locatie. 

Situatie Bentelobrink 
Uit recente contactmomenten met de woningbouwcorporatie blijkt dat men aandacht heeft voor het 
zoveel mogelijk reduceren van renovatie gerelateerde overlast. Door leveringsproblemen is het 
plaatsen van de nieuwe keukens vertraagd. Om problemen te voorkomen worden tijdelijk de oude 
keukens herplaatst zodat woningen gebruikt kunnen blijven worden.

Mededeling voorzitter:
• Commissie is akkoord met:

o Schriftelijke verantwoording besteding wijkbudgetten
o Een stedelijke bijeenkomst voor raadsleden met wijkbudgetcommissies 

5. Nieuws vanuit de wijkraden

Wijkplatform Helmerhoek
Namens Wijkplatform Helmerhoek is aan het woord mw. H. Niehenker. Korte mededelingen:

• Wijkplatform is op zoek naar leden
• Garagesale, dit was een groot succes. 



• Kinderactiviteiten worden georganiseerd. 
• Inloopspreekuur. De inwoners weten het steeds vaker te vinden. 

Wijkraad Wesselerbrink: 
Namens Wijkraad Wesselerbrink is aan het woord, mw. K. Veenstra. Korte mededelingen: 

• Idee om een sprookjes/kabouterbos te realiseren bij de stadsboerderij. 

6. Inhoudelijk agendapunt: Hobbykamerwoningen Zuid

Energiearmoede is in Zuid een zeer actueel vraagstuk waar voornamelijk inwoners uit buurten met 
hobbykamerwoningen mee te maken hebben. De pilot energiearmoede Zuid geeft de mogelijkheid om 
in meerdere Zuid vraagstukken (sociaal, duurzaamheid en leefbaarheid) een verschil te maken. 

Er wordt een presentatie verzorgd door projectmanager H. Lubbers. De commissie wordt 
meegenomen in de vraagstukken en voorgestelde aanpak. 
Sprekers: H. de Roode (CU), M. van Lagen (CDA), C. Dogan (EA), M. Baas (D66), H. Busschers 
(PVV), N. Teke Bozkurt (PvdA), C. Woltjer (SP), A. Kano Tarah (GL), V. Schrauwen (BBE). 

7. Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering. De volgende vergadering vindt plaats
op 4 oktober 2022.


